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1. Opening  
Danique de vergadering om 19:08 op 6 juni 2024 en heet iedereen welkom bij de 

Kandidaatsbestuurvoorstel Algemene Ledenvergadering namens het bestuur.  

  

 Tijdens deze ALV zal het 23e kandidaatskandidaatsbestuur worden voorgesteld. Zal er een 

herbegrotingsvoorstel en PR-protocol wijziging gepresenteerd worden. En zal er tot slot een 

voordracht van ereleden zijn.  Tijdens deze onderdelen is er de kans om je mening en 

inzichten te geven. 

  

Danique benoemt dat de ALV voor de leden is, dus leden hoeven niet bang te zijn om vragen 

te stellen wanneer zij iets niet begrijpen. Danique gaat van start met het vaststellen van de 

agenda.  

 

2. Vaststellen agenda 
Het bestuur wil graag een andere agenda voorstellen dan degene die jullie eerder in je mail 

hebben ontvangen. 

-       De agenda ziet er als volgt uit: 

-       1. Opening 

-       2. Vaststellen agenda 

-       3. Mededelingen 

-       4. Instemmen niet-leden 

-       5. Goedkeuren Notulen HALV 29 februari 2024 

-       6. Presenteren en goedkeuren herbegrotingsvoorstel 

-       7. Presenteren en goedkeuren wijziging PR-protocol 

-       8. Verplaatsing Functieomschrijving 

-       9. Voorstellen en instellen Erelid 

-       10. Voorstellen en instellen van het kandidaatsbestuur 

-       11. Inspraak leden 

-       12. WVTTK 

-       13. Rondvraag 

-       14. Sluiting 

 

Voorafgaan aan de vergadering is er aan de leden gevraagd om de documenten door te lezen. 

Er zijn verder geen punten ingediend voor de agenda, dus daarmee is de agenda voor de 

Kandidaatsbestuurvoorstel Algemene Ledenvergadering vastgesteld.  

  

3. Mededelingen 
-       Er zullen opnames van de ALV worden gemaakt. Dit maakt het de secretaris een 

stuk makkelijker om de notulen achteraf correct uit te werken. Hierna worden de 

opnames verwijderd. Heeft iemand bezwaar tegen deze opname? 

- Er zijn geen bezwaren.  

-       Dan zijn de volgende machtigingen bij het bestuur kenbaar gemaakt: 

-       Lucas Nicolai machtig Siebe Koers om voor hem te stemmen 

tijdens de Kandidaatsbestuurvoorstel Algemene 

Ledenvergadering van Studievereniging PAP op 6 juni 2024. 



-     Siebe Koers machtigd Danique van Reenen om voor hem te 

stemmen tijdens de Kandidaatsbestuurvoorstel Algemene 

Ledenvergadering van Studievereniging PAP op 6 juni 2024. 

-       Wanneer een lid dat een ander lid heeft gemachtigd de ALV binnenkomt vervalt 

de machtiging en mag het lid opnieuw zelf stemmen. 

-       Danique deelt mede dat de documenten voor deze ALV op de website svpap.nl te 

vinden zijn onder het kopje ‘’officiële documenten’’. 

-       De notulen van deze ALV, en andere ALV’s, worden na uitwerken op de site gezet, 

zodat iedereen inzicht kan krijgen in de besproken zaken van de verschillende 

ALV’s.  

Je naam kan verschijnen in het verslag na afloop van de ALV. Mocht je daar 

bezwaar tegen hebben, dan kun je mailen naar secretaris@svpap.nl, dan zal je 

naam uit de notulen worden gehaald. 

-       Voor alle documenten die worden besproken geldt het volgende: Spelfouten en 

fouten in lay-out mogen gemaild worden naar secretaris@svpap.nl. 

  

4. Instemmen niet-leden  

Danique begint de ALV met een stemming van niet-leden. Er zal nu een stemming 

plaatsvinden over de aanwezigheid van Vincent van de Pol en Tommie Buster aangezien zij 

officieel geen lid meer zijn. Vincent van de Pol en Tommie Buster hebben beide veel kennis 

over de vereniging omdat ze beide oud-bestuurders van Studievereniging PAP zijn en ook 

beide lid zijn geweest van de Raad van Advies. Daarbij wordt vandaag een voordracht voor 

Ereleden gedaan, Tommie Buster heeft namens de Werkgroep Beleidslijn hard gewerkt aan 

het document omtrent Ereleden. Beide zouden hierom graag aanwezig zijn bij deze 

Algemene Ledenvergadering en wij denken dat zij een goede bijdrage kunnen leveren aan de 

ALV. Zoals al eerder gezegd is zijn zij officieel geen lid meer dus moet ze ingestemd worden 

voor deze ALV, daarom zal er een stemming plaatsvinden.  

-        Danique stelt voor om per acclamatie te stemmen en vraagt of iemand bezwaar 

heeft.  

- Er zijn geen bezwaren.  

- Vincent van de Pol en Tommie Buster mogen aanwezig zijn bij deze ALV.  

  

Vincent van de Pol en Tommie Buster treden de ALV binnen 

 

5. Goedkeuren notulen HALV 29 februari 2024 
De notulen worden in het geheel doorgenomen. Spelfouten en fouten in de lay-out mogen 

gemaild worden naar secretaris@svpap.nl. 

 

Danique vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de notulen in het algemeen. Ook vraagt 

ze of er nog bezwaren zijn tegen het goedkeuren van de notulen.  

 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over de notulen, dus keurt de ALV de 

notulen van de Halfjaarlijkse Algemene Ledenvergadering op 29 februari 2024, 

met inachtneming van de hier besproken wijzigingen, goed.  



  

6. Presenteren en goedkeuren herbegrotingsvoorstel 
Danique legt uit dat de ALV nu is aangekomen bij het presenteren en goedkeuren van het 

Herbegrotingsvoorstel. Het voorstel zal per pagina worden doorgenomen. Voor het 

presenteren van de herbegroting geeft Danique het woord aan Iris.  

- Iris vertelt dat het bestuur graag een herbegrotingsvoorstel wil doen. Zij begint gelijk 

met het presenteren van het herbegrotingsvoorstel.  

  

Titelblad, de inhoudsopgave of het voorwoord 
Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over het titelblad, de inhoudsopgave of het 

voorwoord.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

Pagina 3: 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 3. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 3. 

 

Pagina 4:  

Op pagina 4 staat het financieel overzicht. In deze tabel staat uitgesplitst per post wat de 

kosten, opbrengsten en het resultaat, begroting en verschil met de begroting zijn. In de 

eerste kolom zie je de kosten, daarnaast de opbrengsten en dan het resultaat. Het resultaat is 

het verschil tussen de kosten en de opbrengsten. In de kolom daarnaast staat de begroting 

zoals deze aan het begin van het jaar is gepresenteerd, de laatste kolom laat zien in hoeverre 

de begroting al is gehaald. Bij deze kolom is het meest optimale verschil met de begroting 

€0,-. Zoals je ziet bij bijvoorbeeld de subsidie IPEDON, deze is al volledig behaald en wordt 

dan €0,-.  

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 4. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 4.  

 

Pagina 5: 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 5. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 5.  

 

Pagina 6: 

Iris heeft een opmerking over pagina 6, bij de post 4310: Mannencie. Hier staan verkeerde 

bedragen onder het kopje opbrengsten, resultaat en verschil met de begroting. Bij 

opbrengsten moet €23,77 staan in plaats van €23,70. Dit werkt natuurlijk door in het 

resultaat, daar moet €421,23 staan in plaats van €421,30 en bij het verschil met de begroting 

moet €301,23 staan in plaats van €301,30. 

Dan heeft Iris nog een opmerking over pagina 6, bij de post 4300: Ontspannende activiteiten 

(totaal). Aangezien de Mannencie er onjuist instond, is hier een doorrekenfout in de tabel. 

Bij credit (opbrengsten) moet hier staan €1.484,91 in plaats van €1.484,84. Bij het resultaat 

moet er dan staan €1.371,64 in plaats van €1.371,71 en bij het verschil met de begroting moet 

er €8,36 in plaats van €8,29 staan.  Deze fouten zal Iris aanpassen.  

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 6.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 6.  

  



Pagina 7:  

Iris heeft een update over pagina 7, punt 3.2 Contributie Leden. Bij de leden die lid zijn 

geworden na de eerste declaratie is inmiddels een incasso gedaan. Deze zal gedaan worden 

op de dag van de KALV bij 5 nieuwe leden. 

Dan is er nog een update over pagina 7, punt 3.4 Sponsoring. Er is een nieuwe samenwerking 

aangegaan met Accare. Zij betalen eenmalig €290,- in ruil voor promotie via Instagram. 

Hiermee is het begrote bedrag voor nieuwe sponsoren behaald. 

  

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 7. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 7.  

 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 8. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 8.  

 

Pagina 9: 

Iris heeft een update over pagina 9, punt 3.6, verkoop Test- en Observatievaardigheden 

testpakketjes. Op het moment van schrijven zijn er 362 pakketjes verkocht. Per pakketje is er 

een opbrengst voor PAP van €2,50. Dit betekend dat er tot nu toe €905,- is opgehaald. Dat is 

€280,- meer dan begroot. 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 9.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 9.  

  

Pagina 10: 

Iris heeft een update over pagina 10, punt 4.1.3, uit de post Kamerinrichting is inmiddels een 

nieuwe bank gekocht. Deze bank is tweedehands en kostte €50,-. Van de overige €12,23 wil 

het bestuur nieuwe kleedjes kopen voor over de banken. Zowel voor de nieuwe bank, als voor 

de oude banken in vervanging voor de oude kleedjes. Deze zijn namelijk erg smerig en niet 

meer volledig schoon te krijgen in de was. 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 10.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 10.  

  

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 11.   

- Marije zegt dat er best veel geld over is in de post ALV, en benoemt dat de KALV de 

laatste ALV is die het bestuur financiert. Ze vraagt of al het geld opgemaakt is voor 

deze ALV.  

- Iris antwoordt dat al het geld op is gemaakt, het bestuur wil namelijk deze 

ALV feestelijk afsluiten.  

 

- Sanne Horeman zegt dat in de tabel een ander bedrag hoort te staan. Ze heeft 

teruggekeken in het halfjaarlijks financieel verslag waar hetzelfde bedrag staat als in 

deze tabel. Dit kan niet wat er wel geld uit deze post gegaan. Ik denk dat bedrag in de 

tekst niet klopt met wat er nu  in de tabel staat.  

- Iris bedankt Sanne Horeman voor de opmerking en zegt dat ze de tabel zal 

nalopen.  

 

Pagina 12: 

Iris heeft een update over pagina 12, punt 4.3.1,  tijdens de HALV werd er een vraag gesteld 

hoe het kan dat er maar voor 79 in plaats van 80 mensen contributie is betaald. Ik heb dit 



volledig nagelopen en er is 1 commissielid geweest wat op het moment van de incasso geen 

lid meer was van Studievereniging PAP. Hierdoor kon er geen incasso bij haar worden 

uitgevoerd, toendertijd ben ik volledig vergeten haar een betaalverzoek te sturen. Iris heeft 

deze persoon hierover een berichtje gestuurd en het betaalverzoek alsnog gestuurd.  

Iris heeft een update over pagina 12 punt 4.3.3 Studiereis. Na april zijn er meer transacties 

gedaan en in juni zullen de laatste transacties worden gedaan. Wegens vertraging met de 

trein kregen we extra geld terug. Hierdoor zal er wat geld worden teruggestort naar de leden 

die mee waren. Het verwachtte resultaat is daarom €0,-. 

  

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 12.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 12.  

 

Pagina 13: 

Iris heeft nog een opmerking over pagina 13, punt 4.3.5.1 Diescie. De post Diescie is niet 

volledig gebruikt. Er is nog €56,50 over in de post. Het bestuur wil graag voorstellen om de 

€56,50 ook te herbegroten. 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 13.  

- Marije vraagt of het bedrag dan ook zal worden aangepast in de tabel. Dat er geld 

over is van de Diescie.  

- Iris zegt dat ze het een goede vraag vindt, want de tabel loopt tot en met 

maart. De laatste afrekeningen van de Diescie zijn gedaan in de april, dus dan 

zou de tabel niet meer tot en met maart lopen. Iris zegt dat ze iemand ziet nee 

schudden, en dat het dus niet mag.  

- Marije zegt dat het goed is om te weten dat er nig geld over is. Je zou er bij 

kunnen zeggen dan er nog incasso's bij moeten komen dus dat het bedrag in 

de tabel nog niet helemaal klopt. 

- Iris zegt dat ze dat zal gaan doen.  

  

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 14.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over pagina 14.  

 

Pagina 15: 

Dan heeft Iris nog een update over pagina 15, de post Diescie is niet volledig gebruikt. Er is 

nog €56,50 over in de post. Het bestuur wil graag voorstellen om de €56,50 ook te 

herbegroten naar Reservering Introweekend 2024-2025. Hiermee zou de reservering voor 

het introweekend dan op een bedrag uitkomen van €525,88.   

 

Iris vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over pagina 15?  

- Babette zegt dat de afrekening van Diescie nog niet compleet is. Ze vraagt zich af hoe 

Iris weet dat er geld over is.  

- Iris zegt dat ze de afrekening gister heeft ontvangen.  

 

Iris vraagt of vragen of  opmerkingen over het algeheel? 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

Dan geeft Iris het woord terug aan Danique voor het stemmen.  



- Nu de herbegroting is besproken gaan we over tot het keuren van het verslag in het 

algemeen. Daarvoor geef ik eerst het woord aan Constance Pama, om namens de RvF 

om een advies uit te brengen over het stemmen.  

-     Constance legt uit wat de RvF doet en legt uit waarom zij advies kunnen brengen. 

Ze vertelt dat de RvF vindt dat Iris de comments goed heeft verwerkt. Ze stelt 

voor om positief te stemmen. Daarnaast wil de RvF meegeven dat het bestuur 

moet focussen om op het begrote min €1000 euro uit te komen.  

- Daarna geeft Danique het woord aan Sanne Horeman om namens de RvA een advies 

uit te brengen over het stemmen. 

- Sanne Horeman legt uit wat de RvA doet. Ze legt uit dat de RvA ook heeft 

gecomment op het verslag. Ze sluit zich bij de RvA aan dat de comments goed 

zijn verwerkt. Ze geeft positief advies op het goedkeuren van het verslag.  

- De ALV gaat verder met stemmen over de herbegroting zoals net gepresenteerd. 

Omdat het een stemming over een zaak, en niet een persoon is, zal de stemming 

openbaar verlopen. Wanneer je gemachtigd bent graag het aantal vingers van de 

stemmen omhoog houden. 

- Tijdens het stemmen zijn er 4 opties.  

- Voor betekent dat je akkoord gaat met het voorstel wat er nu ligt 

-  Tegen betekent dat je niet akkoord gaat met het voorstel wat er nu ligt 

- Neutraal betekent dat je geen mening hebt met het voorstel wat er nu ligt 

- En onthouden van stem. Dat betekent dat je vindt dat er in huidige situatie 

niet gestemd moet worden, je stem zal niet meetellen voor de kiesdrempel. 

 

-       Er zijn 30 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 stemmen neutraal, en 0 

onthoudingen van stem. 

 

Dan keurt de ALV hierbij het herbegrotingsvoorstel met inachtneming van hier 

besproken wijzigingen goed.  

  

7. Presenteren en goedkeuren wijziging PR-protocol 
Dan gaat de ALV verder met het presenteren en goedkeuren van de wijziging PR-protocol. 

Het voorstel zal per pagina worden doorgenomen. Voor het presenteren van de wijziging PR-

protocol geef ik het woord aan Sanne van der Geest.  

- Sanne vertelt dat vorig jaar het PR-protocol super goed is aangepast door Sam, 

coördinator intern van het 21e en dat ze dit jaar twee aanvullingen heeft. 

 

Titelblad, de inhoudsopgave en het voorwoord  
Sanne van der Geest vraagt of er vragen en/of opmerkingen over het titelblad en 

inhoudsopgave samen zijn.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

1. Algemene bepalingen:  

Hieronder vallen de kopjes 1.1 PAP, 1.2 Wijziging en 1.3 ALV. Zoals jullie kunnen zien is hier 

niets aan veranderd. 

Sanne vraagt of er vragen en/of opmerkingen zijn over punt 1. Algemene bepalingen.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over punt 1. Algemene bepalingen.  

 

2. Inleiding:  



Hier is niets aan veranderd. Sanne vraagt of er vragen en/of opmerkingen zijn over punt 2. 

Inleiding.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over punt 2. Inleiding.  

 

3. Huisstijl:  

Dit punt bestaat uit 3.1 Kleuren, 3.2 Logo, 3.3 Opmaak, 3.4 Pagina en 3.5 Vormgeving. 

Omdat er alleen in punt 3.2 iets wordt gewijzigd, neemt Sanne van der Geest alles samen. Bij 

3.2 Logo is een aanpassing gemaakt bij het gebruik van het PAPlogo. Voor commissie 

gebruik is het mogelijk een variatie op de groene cirkels te maken, het woordmerk en de 

sikkelvormige halve maan dienen hetzelfde te blijven.  

Sanne van der Geest vraagt of er vragen en/of opmerkingen zijn over punt 3. Huisstijl en dan 

specifiek 3.2 Logo. 

- Constance zegt dat de tekst van het PR protocol vrij plat is. Ze vraagt of er van de 

wijziging ook een bijlage is.  

- Sanne van der Geest vraagt of ze daarmee een voorbeeld bedoeld.  

- Constance Pama zegt dat ze inderdaad een voorbeeld bedoeld.  

- Sanne van der Geest antwoordt dat er momenteel geen bijlage van is, maar 

dat ze deze zal toevoegen. Ook geeft ze een voorbeeld dat vorig jaar de Introcie 

van de rondjes waterbubbels had gemaakt. Ook de Weekendcie waarbij ze 

sneeuwvlokken hadden gemaakt van de bolletjes. Ze vraagt aan Constance of 

het zo duidelijk is.  

- Constance zegt dat het duidelijk is voor haar, maar dat ze niet weet wat de rest 

van de ALV vindt.  

- Sanne van der Geest vraagt of de rest van de ALV de voorbeelden begrijpt.  

Er worden duimpjes opgestoken.  

 

- Marije vraagt zich af waarom leden het logo verder niet mogen aanpassen. Ze zegt dat 

je officieel het logo wel mogen aanpassen. Als je niet officieel merkrechten voor hebt 

en leden betalen ervoor.  

- Sanne van der Geest antwoordt met als je veel dingen gaat aanpassen dan is 

het niet te herleiden naar het PAPlogo. Wanneer leden iets willen veranderen, 

kunnen ze met het huidig bestuur overleggen. En klopt inderdaad dat leden er 

zelf voor betalen, maar het bestuur dacht in het kader van herkenbaarheid dat 

het wel belangrijk was aangezien leden het wel dragen als PAPlid.   

- Marije vraagt of het bestuur dan leden verplicht om het logo op 

commissiekleding te zetten en ze vraagt of leden dan niet gewoon het woord 

PAP mogen doen.  

- Sanne van der Geest antwoordt dat het niet verplicht is.  

- Marije zegt als leden dan alleen PAP erop willen en daar niks omheen doen, 

dan zouden ze wel een cirkelvormige maan achterwege laten maar wel er iets 

omheen willen bedenken, zou dat wel mogelijk zijn? 

- Iris vraagt of Marije bedoelt het PAP logo wegdenkt en PAP neerzet en daar  

omheen iets van een een rondje doet.  

- Sanne van der Geest vraagt of Marije zoiets als de merchandise bedoeld met 

alleen PAP erop.  

- Marije antwoordt dat ze zich kan voorstellen dat leden het leuk vinden om 

alleen PAP erop te zetten en niet specifiek het hele logo erbij willen. Ze zegt 

dat ze het nut en toevoeging niet om deze zin erbij te zetten.  



- Sanne van der Geest antwoordt zegt dat het vanuit bestuur deze zin erin wil, 

wanneer leden het logo willen gebruiken. Wanneer alleen PAP op de 

merchandise, dat het dan oké is. Denk jij dan dat deze zin overbodig is.  

- Marije zegt als het bestuur zegt dat het prima is dat leden ook alleen het 

woord PAP mogen gebruiken dan hebben ze niet dat logo en wel de 

cirkelvormige manen anders gebruiken dan kun je eromheen zeilen. En als er 

wordt gezegd dan kan het overlegd worden met bestuur voor een variatie dan 

gaat het eigenlijk tegen het PR-protocol in.   

- Sanne van der Geest zegt dat het dan taaltechnisch niet helemaal klopt. Ze 

vraagt of er dan bij zou moeten staan met mits overleg van het zittende 

bestuur of iet anders.  

- Sanne Horeman zegt als het bestuur zegt dat er nu ook soms uitzonderingen 

zijn, kan er beter staan wanneer PAPlogo nog herkenbaar is. De Introcie had 

dus die bubbels, maar PAPlogo was nog steeds herkenbaar. Ze zegt dat ze zich 

kan voorstellen dat commissieleden kan demotiveren als het alleen het 

PAPlogo mag zijn.  

- Sanne van der Geest antwoordt dat ze begrijpt dat de drempel dan te hoog zou 

worden.  

 

Siebe loopt de ALV binnen  

 

- Babette zegt als erbij wordt gezegd dat het in overleg met het bestuur anders 

kan, dan is het beetje overbodig. Op deze manier zou je zou staan, dan moet 

het ook op die manier worden gehandhaafd wat alleen maar veel werk zou 

bezorgen voor het bestuur.  

- Sanne van der Geest zegt dat ze hieruit hoort dat er dan veranderd moet 

worden naar dat er een aanpassing gemaakt mag worden, mits in overleg met 

het zittende bestuur.  

- Babette zegt dat het klopt.  

 

4. Promotiemateriaal:  

Dit punt bestaat uit 4.1 Posters, 4.2 Posters externe activiteiten en 4.3 Promotieteksten. 

Aangezien er alleen een toevoeging is bij 4.1 Posters, stelt Sanne van der Geest voor om ook 

deze even samen te nemen. Bij 4.1 Posters is een aanvulling gekomen op de al reeds 

bestaande banner. Voor een soepele overgang bij een Instagram post met meerdere foto’s 

kan voor de soepele overgang gebruikgemaakt worden van de liggende banner zonder logo, 

zie bijlage 12.  

Sanne van der Geest vraagt of er vragen en/of opmerkingen zijn over punt 4. 

Promotiemateriaal, specifiek 4.1 Posters. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen over punt 4. Promotiemateriaal, specifiek 4.1 

Posters. 

 

5. Bijlagen:  

Hier is bijlage 12 aan toegevoegd, zoals beschreven bij de aanvulling 4.1 Posters.  

Sanne van der Geest vraagt of er vragen en/of opmerkingen zijn over punt 5. Bijlagen. 

- - Er zijn geen vragen of opmerkingen over punt 5. Bijlagen. 

 



Sanne van der Geest bedankt de ALV voor de aandacht en geeft het woord weer aan Danique 

voor het stemmen.  

- Nu de wijziging PR-protocol is besproken gaan we over tot het keuren van het verslag 

in het algemeen. Dan wil ik het woord geven aan Sanne Horeman om namens de RvA 

een advies uit te brengen over het stemmen. 

- Sanne Horeman zegt wanneer de wijziging wordt gemaakt, dat de RvA een 

positief advies geeft. En ze vindt de andere toevoeging heel nice met de 

overloop van de banner bij fotoslides op Instagran. .  

- Dan gaat de ALV nu stemmen over de wijziging zoals net gepresenteerd. Omdat het 

een stemming over een zaak, en niet een persoon is, zal de stemming openbaar 

verlopen. Wanneer je gemachtigd bent graag het aantal vingers van de stemmen 

omhoog houden.  

- Tijdens het stemmen zijn er dezelfde vier opties als net. Danique vraagt of hier nog 

vragen over zijn.  

- Er zijn hier geen vragen of opmerkingen over.  

 

-       Er zijn 31 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 stemmen neutraal, en 0 

onthoudingen van stem. 

 

Dan keurt de ALV hierbij de wijziging PR-protocol  met inachtneming van hier 

besproken wijzigingen goed.  

  

8. Verplaatsing Functieomschrijving 
Dan gaat de ALV nu verder met het kopje verplaatsing van de functieomschrijving. Het 

document ‘functieomschrijving’ is opgesteld door het 17e bestuur en dus erg verouderd. In dit 

document staat uitgelegd wat elke functie van de 6 functies binnen het bestuur van 

Studievereniging PAP inhoudt.  

 

Deze functieomschrijving staat op dit moment nog bij het kopje ‘’officiële documenten’’ . Dit 

betekent dat wanneer een bestuur deze wil aanpassen, de aanpassing eerst goedgekeurd 

moet worden door de ALV. Het 22e bestuur denkt dat dit onnodig is, omdat het ieder jaar zal 

gaan over kleine aanpassingen binnen de functies en hierom wil het 22e bestuur dus 

voorstellen deze te verplaatsen zodat deze altijd aangepast kan worden wanneer nodig.  

- Nu het voorstel is besproken wil Danique het woord geven aan Sanne Horeman om 

namens de RvA een advies uit te brengen over het stemmen. 

- Sanne Horeman zegt dat de RvA dit voorstel ook in de brief heeft voorgesteld, 

omdat het niet nodig is om ieder jaar de wijzigingen door de ALV te laten 

gaan, dus de RvA adviseert om positief te stemmen. 

- Dan gaat de ALV nu stemmen over de verplaatsing. Omdat het een stemming over 

een zaak, en niet een persoon is, zal de stemming openbaar verlopen. Wanneer je 

gemachtigd bent graag het aantal vingers van de stemmen omhoog houden. 

- Tijdens het stemmen zijn er dezelfde opties als net. Danique vraagt of hier nog vragen 

over zijn.  

- Hier zijn geen vragen over.  

 

-       Er zijn 31 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 stemmen neutraal, en 0 

onthoudingen van stem. 



Dan keurt de ALV hierbij de verplaatsing van de functieomschrijving met 

inachtneming van hier besproken wijzigingen goed.  

  

19:41 uur: De ALV wordt gepauzeerd.  

19:59 uur: De ALV wordt hervat.  

  

9. Voorstellen en instellen Erelid 
Dan is de ALV nu aangekomen bij het voorstellen en instellen van een erelid. Het voorstel zal 

niet in zijn geheel worden voorgedragen, maar deze is wel te lezen op de site. 

 

Het is aan ons, het 22e bestuur der Studievereniging PAP om voor de eerste keer een Erelid 

aan de Algemene Ledenvergadering voor te dragen. Het 22e bestuur heeft ervoor gekozen 

om Tommie Buster voor te stellen door zijn bijzondere inzet voor Studievereniging PAP, de 

Faculteit Sociale Wetenschappen en de studenten in Utrecht. Zo is Tommie oud-voorzitter 

van Studievereniging PAP en heeft hij meerdere jaren gedraaid als lid van de RvA en 

Werkgroep Beleidslijn. Het 22e bestuur waardeert Tommie enorm om zijn inzet en kan niets 

anders dan hem voorstellen als eerste Erelid van Studievereniging PAP.  

Danique vraagt of de ALV vragen heeft voor Tommie. 

- Siebe vraagt hoe hij zich erbij voelt.  

- Tommie antwoordt dat hij het hele eer vind en het heel lief vindt, en zegt 

bedankt.  

Tommie verlaat de ALV 

Danique vraagt of er vragen zijn over de voordracht van Tommie als Erelid. 

- Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

Tommie treedt de ALV in  

- Nu het voorstel is besproken, gaat de ALV over tot het keuren van het voorstel in het 

algemeen. Daarvoor geef ik eerst het woord aan Sanne Horeman om namens de RvA 

een advies uit te brengen over het stemmen. 

- Sanne Horeman zegt dat de RvA vindt het heel leuk dat er nu ereleden 

aangesteld kunnen worden bij Studievereniging PAP. De RvA denkt dat 

tommie een hele goede eerste erelid kandidaat is. Hopelijk komen er de 

volgende jaren meer bij.   

- Dan gaat de ALV nu stemmen over de voordracht zoals net gepresenteerd. Omdat het 

een stemming over een persoon is, moet de stemming eigenlijk schriftelijk per 

persoon plaatsvinden. Het bestuur wil voorstellen om de stemming wel openbaar te 

laten verlopen. Danique vraagt of er bezwaren zijn.   

- Er zijn geen bezwaren.  

- Danique stelt voor om per acclamatie te stemmen en vraagt of hier bezwaar tegen is.  

- Er zijn geen bezwaren.  

 

Dan installeert Danique van Reenen, voorzitter van Studievereniging PAP 

Tommie Buster als Erelid van Studievereniging PAP.  

  

 Tommie krijgt een bloemetje en gaat op de foto alleen en samen met het bestuur.   



 

- Tommie bedankt de ALV, hij zegt dat hij het een hele eer vindt en doet SO naar het 

18de bestuur.  

- Marije vraagt wat hij het leukste van PAP vindt.  

- Tommie antwoordt met alle leden, het bestuur en vooral de  Mannencie.  

 

Danique bedankt de Werkgroep Beleidslijn namens het bestuur. Ze zegt dat de Werkgroep 

zich het afgelopen jaar uitzonderlijk heeft ingezet voor Studievereniging PAP. Dit door het 

wijzigen van het HR, FR, privacybeleid en de Statuten en het opstellen van het document 

vertrouwenscontactpersoon en gedragscode. Het bestuur wil de Werkgroep heel erg 

bedanken voor het werk dat zij afgelopen jaar en ook het jaar daarvoor voor hebben verricht. 

Het bestuur heeft een klein bedankje voor de Werkgroep om onze waardering te laten 

blijken.  

 

Het bestuur geeft de Werkgroep Beleidslijn een tegeltje met de wijze woorden: Boeie we 

passen het gewoon aan.  

 

 Madelon verlaat de ALV. 

  

10. Voorstellen en instellen van het kandidaatsbestuur 
 Sinds 30 mei 2024 is het 23e kandidaatskandidaatsbestuur der Studievereniging PAP 

bekend. Zij zullen zich nu één voor één aan jullie voorstellen. Danique geeft Nikki als eerste 

het woord .  

- Nikki stelt zichzelf voor met haar leeftijd, dat ze aankomend jaar derde jaars student 

wordt. Ze vertelt haar hobby’s namelijk festivals pakken, terrassen of op de bank 

chillen. Ze zegt ook dat ze veel zin in aankomend jaar heeft en dat ze alle vertrouwen 

heeft in haar nu nog kandidaatskandidaatsbestuur om er een topjaar van te maken.  

 

- Lotte stelt zichzelf voor met haar leeftijd, dat ze tweede jaar student wordt, waar ze 

woont en dat ze volgend jaar hoopt naar Utrecht te verhuizen. Ze verteld welke 

functie ze gaat vervullen, wat haar hobby’s zijn namelijk, muziek luisteren, serie 

kijken en met vrienden afspreken. Ze heeft ook veel zin in het het jaar en om dit 

samen met haar, nu nog kandidaatskandidaatsbestuur te doen. 

 

- Emma stelt zichzelf voor met haar leeftijd, dat ze volgend jaar derde jaar student 

wordt, dat ze uit het prachtige Friesland komt. En dat ze in haar vrije tijd graag met 

vriendinnen is. Zij heeft ook veel zin om aankomend jaar alle ins en outs van 

penningmeesterschap van Iris te gaan leren.  
 

- Roos stelt zichzelf voor met haar leeftijd, dat ze volgend jaar derdejaars wordt. Ze 

vertelt dat ze uit Vlijmen komt waar ze nog graag ieder jaar carnaval gaat vieren. Dat 

ze nu al bijna een jaar in Utrecht woont, dat ze in haar vrije tijd graag sport, dat ze 

werkt en druk is met PAP. Ze vertelt welke functie ze gaat vervullen en dat zij blij is 

dat Anne, haar mama, haar alles gaat leren over de functie. Zij heeft ook veel 

vertrouwen in het nu nog kandidaatskandidaatsbestuur voor komend jaar en dat ze 

er vooral veel zin in heeft. 

 



- Kimberly stelt zichzelf voor met haar leeftijd, dat ze volgend jaar tweede jaar wordt. 

Dat ze in haar vrije tijd graag met vrienden is, ze gaat graag uit, houdt van lekker 

eten. Ze vertelt dat ze uit een dorpje vlakbij Venlo komt, dus dat men de zachte G nog 

wel vaker gaat horen. Ze woont nu een tijdje in Utrecht en heeft veel zin in 

aankomend jaar zich bezig te houden met de promotie, social media en foto’s maken 

en vooral om dit samen met haar nu nog kandidaatskandidaatsbestuur te doen.  

 

Danique vraagt of het kandidaatskandidaatsbestuur de zaal kan verlaten.  

 

Het kandidaatskandidaatsbestuur verlaat de zaal. 

 

Danique vraagt of er vragen zijn over de voordracht van het 23e 

kandidaatskandidaatsbestuur. 

- Er zijn geen vragen.  

 

Vervolgens geeft Danique het woord aan Sanne Horeman om namens de RvA advies uit te 

brengen over het stemmen. 

- Sanne Horeman zegt dat de RvA erg enthousiast is en dat ze de bekendmaking heel 

leuk vonden. Ze zegt dat de RvA ziet hoeveel zijn zij erin hebben en hoeveel energie. 

De RvA is er 100% van overtuigd dat zij een leuk en goed bestuur gaan zijn. De RvA 

adviseert om positief te stemmen.  

 

Danique vraagt of iemand nog bezwaar zijn tegen het instemmen van het 23e 

kandidaatsbestuur.  

- Er zijn geen bezwaren.  

 

Dan zijn bij deze Nikki Koomen, Lotte Deusing, Emma Arentsen, Roos 

Tiedemann en Kimberly Paliama ingestemd als 23e kandidaatsbestuur der 

Studievereniging PAP. 

 

Het kandidaatsbestuur zal nu één voor één een document tekenen waarin zij verklaren 

bereid te zijn om volgend verenigingsjaar bestuur te worden.  

 

Danique gefeliciteerd het kandidaatsbestuur en spreekt uit dat het bestuur ervan overtuigd is 

dat het kandidaatsbestuur een prachtig jaar gaat neerzetten.  

 

11. Inspraak leden 
Er zijn geen punten van tevoren ingediend. Danique vraagt of er nog zaken zijn die 

besproken moeten worden op dit moment. Hierop komt geen respons.  

  

12. W.V.T.T.K. 
Er is niets ter tafel gekomen. 

 

13. Rondvraag 
Nicole heeft geen vraag. 

Tessa heeft geen vraag. 



Vincent wenst het KB veel plezier en succes aankomend jaar.  

Tommie wenst het KB veel plezier en sterkte.  

Tom zegt dat hij het eens is met Tommie en hij zegt dat het helemaal goed gaat komen.  

Rachid wenst het KB succes.  

Eva zegt dat het bestuur het goed heeft gedaan en wenst het KB veel succes.  

Siebe zegt dat het 22e goed gewerkt heeft en wenst het KB veel succes. 

Jessie heeft geen vraag.  

Babette zegt dat het bestuur het goed heeft gedaan en wens het KB veel succes en plezier.  

Constance zegt goed gewerkt en wenst het KB veel plezier.  

Eva zegt goed gedaan tegen het bestuur en wenst KB veel plezier.  

Marije zegt dat Iris lekker heeft gewerkt met het herbegrotingsvoorstel en de rest ook. Wenst 

het KB veel plezier en zegt dat ze ervan moeten genieten.  

Julia Spaargaren zegt lekker gewerkt en wenst het KB veel plezier en succes.  

Sanne Horeman zegt lekker gewest en wenst het KB veel plezier. 

Carsten zegt tegen het KB dat ze het goed gaan doen. 

Evy wenst het KB veel succes en plezier.  

Julia larsson zegt dat ze trots is op het KB en wenst ze veel plezier. 

Noortje wenst het KB veel plezier.  

Lies wenst ze ook veel plezier.  

Kimberly bedankt de ALV en ze zegt dat ze het erg leuk vond. 

Roos sluit zich erbij aan en bedankt de ALV nogmaals.  

Lotte sluit zich er ook bij aan. 

Nikki bedankt de ALV, en zegt goed gewerkt  

Emma zegt lekker bezig geweest en bedankt de ALV.  

Sanne zegt dat ze trots is op het KB en wenst ze veel plezier.  

Anne zegt ook dat ze trots is en wenst het KB veel plezier.  

Amber zegt dat het KB goed heeft gedaan.  

Iris zegt dat ze vertrouwen heeft in het KB.  

Danique zegt ook veel plezier aan het KB.  

 

14. Sluiting 
Danique zegt dat de ALV hierbij aan het einde is gekomen van de 

Kandidaatsbestuursvoorstel Algemene Ledenvergadering. Het bestuur en het 

kandidaatsbestuur willen de ALV allemaal hartelijk danken voor hun komst en inbreng . 

Danique dankt iedereen nogmaals voor hun komst en wenst iedereen een fijne avond. Het 

22e bestuur heeft taart en champagne om de ALV feestelijk af te sluiten! Danique sluit de 

Kandidaatsbestuursvoorstel Algemene Ledenvergadering om 20:22 op 6 juni 2024.  
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